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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din data 

de 28 februarie 2022, ora 16
30 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 28 februarie 2022, ȋn şedinţă ordinară, 

fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 175/21.02.2022, completată prin dispoziţia primarului nr. 

232/24.02.2022. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 16
30 

şi este 

publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 19 consilieri locali.  

Preşedinte de şedinţă este desemnată doamna consilier local Daniel Daniela. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A. şi  mass-media. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Medgidia din data de 27.01.2022 care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului 

Local al Municipiului Medgidia convocată în data de 07.02.2022 care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

Dl. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

1. Proiectul de hotarare nr. 26 privind aprobarea numărului maxim de posturi de asistenți 

personali ai persoanelor cu handicap grav din municipiul Medgidia, pentru anul 2022 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

2. Proiectul de hotarare nr. 27 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al 

Serviciului de îngrijire persoane vârstnice la domiciliu 

                                                                                            Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

3. Proiectul de hotarare nr. 29 privind aprobarea Programului anual al finanțărilor 

nerambursabile din fonduri publice al municipiului Medgidia, pe anul 2022, în condițiile Legii 

nr. 350/2005 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

4. Proiectul de hotarare nr. 30 privind revocarea dreptului de administrare al Consiliului 

Județean Constanța asupra imobilului teren extravilan (Np 1853), în suprafață de 492.000 mp, 

imobil ce aparține domeniului public al municipiului Medgidia 

                                                                                              Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

5. Proiectul de hotarare nr. 31 privind revocarea Hotărârii Consiliului Local Medgidia nr. 

16/27.01.2022 

                                                                                            Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

6. Proiectul de hotarare nr. 32 privind aprobarea actualizării Regulamentului comisiei de 

evaluare și repartizare a locuințelor sociale și din fondul locativ de stat în municipiul Medgidia 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

7. Proiectul de hotarare nr. 33 privind aprobarea documentației specifice de atribuire privind 

delegarea gestiunii serviciului public de transport local de persoane prin curse regulate în aria 

teritorială de competență a Municipiului Medgidia 

                                                                                              Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

8. Proiectul de hotarare nr. 34 privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al U.A.T. 

Medgidia a modulului de cogenerare din Centrala Termică nr. 10, având valoarea de inventar 

de 2.010.788,86 lei, în vederea valorificării 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 
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9. Proiectul de hotarare nr. 35 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului 

Medgidia a unui imobil-tern situat pe teritoriul u.a.t. Medgidia, județul Constanța, conform 

Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 1735/14.02.2022 

                                                                                            Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

10.  Proiectul de hotarare nr. 36 privind inițierea procedurii de vânzare a imobilului teren 

intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, în suprafață de 268 mp din 

măsurători(244 mp din acte), având număr cadastral 105635 și înscris în C.F. nr. 105635, în 

condițiile art. 364 alin. (1) și (2) din Codul administrativ, aprobat prin O.U.G. nr. 57/2019, cu 

modificările și completările ulterioare 

                                                                                              Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

11.  Proiectul de hotarare nr. 38 privind aprobarea Studiului de Fezabilitate revizuit și a 

indicatorilor tehnico-economici revizuiți, aferenți investițiilor propuse în municipiul Medgidia 

în cadrul „Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în aria de 

operare a S.C. RAJA S.A. Constanța în perioada 2014-2020” și includerea în bugetul local de 

venituri și cheltuieli a cotei de cofinanțare 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

12.  Proiectul de hotarare nr. 39 privind aprobarea listei de priorități pentru repartizarea 

locuințelor tip A.N.L. în municipiul Medgidia, în anul 2022 

                                                                                              Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

13.  Proiectul de hotarare nr. 40 privind aprobarea documentației de urbanism ELABORARE 

P.U.Z. – REGLEMENTĂRI ZONĂ MIXTĂ, LOCUINȚE COLECTIVE CU SPAȚII 

COMERCIALE LA PARTER, MODIFICARE REGIM DE ÎNĂLȚIME DE LA P+3E LA P+5E 

RETRAS, generat de imobilul amplasat în județul Constanța, municipiul Medgidia, strada 

Decebal, numărul 27, identificat cu număr cadastral 103737  

                                                                                               Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

14.  Proiectul de hotarare nr. 41 privind aprobarea documentației de urbanism ELABORARE 

P.U.Z. – SPAȚII COMERCIALE ȘI PRESTĂRI SERVICII, generat de imobilul amplasat în 

intravilanul municipiul Medgidia, județul Constanța, strada Dezrobirii, numărul 2 BIS, 

identificat cu număr cadastral 106560 

                                                                                              Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

15.  Proiectul de hotarare nr. 42 pentru modificarea H.C.L. nr. 117/29.07.2021 

                                                                                              Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

16.  Proiectul de hotarare nr. 43 pentru modificarea H.C.L. nr. 118/29.07.2021  

                                                                                            Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

17.  Proiectul de hotarare nr. 44 pentru modificarea H.C.L. nr. 119/29.07.2021 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

18. Proiectul de hotarare nr. 45 pentru modificarea H.C.L. nr. 120/29.07.2021 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

19. Proiectul de hotarare nr. 46 pentru modificarea H.C.L. nr. 121/29.07.2021 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

20. Proiectul de hotarare nr. 47 pentru modificarea H.C.L. nr. 122/29.07.2021 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

21. Proiectul de hotarare nr. 48 pentru modificarea H.C.L. nr. 123/29.07.2021 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

22. Proiectul de hotarare nr. 49 pentru modificarea H.C.L. nr. 160/30.09.2021 

                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

II. DIVERSE 

Raport privind stadiul de înscriere a datelor în registrul agricol pe anul 2021, la nivelul 

municipiului Medgidia 
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Dna. preşedinte de şedinţa: Vreau să spun că toate proiectele au avizele comisiilor de specialitate, 

rapoarte de specialitate şi nu în ultimul rând avizul secretarului primăriei. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 26) privind aprobarea 

numărului maxim de posturi de asistenți personali ai persoanelor cu handicap grav din municipiul Medgidia, 

pentru anul 2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 26 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 27) privind aprobarea 

Regulamentului de organizare și funcționare al Serviciului de îngrijire persoane vârstnice la domiciliu. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 27 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 29) privind aprobarea 

Programului anual al finanțărilor nerambursabile din fonduri publice al municipiului Medgidia, pe anul 2022, 

în condițiile Legii nr. 350/2005. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 29 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 30) privind revocarea dreptului 

de administrare al Consiliului Județean Constanța asupra imobilului teren extravilan (Np 1853), în suprafață 

de 492.000 mp, imobil ce aparține domeniului public al municipiului Medgidia.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 30 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 31) privind revocarea Hotărârii 

Consiliului Local Medgidia nr. 16/27.01.2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 31 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 32) privind aprobarea 

actualizării Regulamentului comisiei de evaluare și repartizare a locuințelor sociale și din fondul locativ de stat 

în municipiul Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 32 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 33) privind aprobarea 

documentației specifice de atribuire privind delegarea gestiunii serviciului public de transport local de 

persoane prin curse regulate în aria teritorială de competență a Municipiului Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 33 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

„pentru” şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Moşescu Bogdan-Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 34) privind trecerea din 

domeniul public în domeniul privat al U.A.T. Medgidia a modulului de cogenerare din Centrala Termică nr. 

10, având valoarea de inventar de 2.010.788,86 lei, în vederea valorificării. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 34 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru” . 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 35) privind atestarea 

apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a unui imobil-tern situat pe teritoriul u.a.t. Medgidia, 

județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 1735/14.02.2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 35 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru” . 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 36) privind inițierea 

procedurii de vânzare a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, în 

suprafață de 268 mp din măsurători(244 mp din acte), având număr cadastral 105635 și înscris în C.F. nr. 

105635, în condițiile art. 364 alin. (1) și (2) din Codul administrativ, aprobat prin O.U.G. nr. 57/2019, cu 

modificările și completările ulterioare. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 36 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru” . 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 38) privind aprobarea 

Studiului de Fezabilitate revizuit și a indicatorilor tehnico-economici revizuiți, aferenți investițiilor propuse în 

municipiul Medgidia în cadrul „Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în aria 

de operare a S.C. RAJA S.A. Constanța în perioada 2014-2020” și includerea în bugetul local de venituri și 

cheltuieli a cotei de cofinanțare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 38 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru” . 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 39) privind aprobarea listei de 

priorități pentru repartizarea locuințelor tip A.N.L. în municipiul Medgidia, în anul 2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 39 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru”. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 40) privind aprobarea 

documentației de urbanism ELABORARE P.U.Z. – REGLEMENTĂRI ZONĂ MIXTĂ, LOCUINȚE 

COLECTIVE CU SPAȚII COMERCIALE LA PARTER, MODIFICARE REGIM DE ÎNĂLȚIME DE LA P+3E 

LA P+5E RETRAS, generat de imobilul amplasat în județul Constanța, municipiul Medgidia, strada Decebal, 

numărul 27, identificat cu număr cadastral 103737. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 40 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru”. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 41) privind aprobarea 

documentației de urbanism ELABORARE P.U.Z. – SPAȚII COMERCIALE ȘI PRESTĂRI SERVICII, generat 

de imobilul amplasat în intravilanul municipiul Medgidia, județul Constanța, strada Dezrobirii, numărul 2 BIS, 

identificat cu număr cadastral 106560. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 41 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru”. 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 42) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 117/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 42 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru”. 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 43) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 118/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 43 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru”. 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 44) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 119/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 44 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru” . 

Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 45) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 120/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 45 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru” . 

Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 46) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 121/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 46 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru” . 

Se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 47) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 122/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 47 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru” . 
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Se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 48) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 123/29.07.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 48 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru” . 

Se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 49) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 160/30.09.2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 49 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi 

“pentru” . 

 

Se trece la punctul II Diverse 

Raport privind stadiul de înscriere a datelor în registrul agricol pe anul 2021, la nivelul 

municipiului Medgidia 

 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Tot la diverse vreau să aduc în atenţie o discuţie mai veche care văd 

că nu a apărut la diverse, o adresă făcută în luna decembrie cu numărul 34199/14.12.2021 a familiei Brotea 

către Consiliul Local şi încă nu a apărut, nu s-a supus dezbaterii. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Ne puteţi spune ceva, domnul viceprimar? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Este vorba despre adresa făcută de părintele unei sportive de la echipa 

de volei. Au fost făcute două, una către Clubul Sportiv şi una către Consiliu. Dintr-o eroare a funcţionarului 

care primeşte adresele, aceeaşi adresă a fost dirijată către Clubul Sportiv. Ca şi conţinut, şi adresa făcută către 

Consiliu şi adresa către Clubul Sportiv era acelaşi. Nemulţumirea părintelui era de ce a fost scoasă fata din 

echipa de volei de juniori. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Care era si căpitanul echipei. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Care era si căpitanul echipei şi mai voia şi copie după contractul, 

înţelegerea făcută între fată, Federaţia Română de Volei şi Clubul Sportiv. Am înţeles că  copie după actul de 

care v-am spus a fost transmisă părinţilor. Mai mult de atât ca şi continut... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Solicitau o explicaţie logică. Nu au primit absolut nicio explicaţie, 

niciun răspuns, nicio motivaţie privind faptul că deodată s-a întrerupt colaborarea. Copilul acela suferă, vă daţi 

seama, fetiţa e minoră şi s-a pregătit ani de zile, era şi căpitanul echipei, nu s-a pus problema de veleităţi 

profesionale sau de talent în sport. Pur şi simplu s-a întrerupt brusc colaborarea şi nu au primit nicio explicaţie 

familia, părinţii copilului. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Din informaţiile pe care le am, Clubul Sportiv a făcut corespondenţă cu 

familia copilului. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Chiar şi acum 2 zile am vorbit cu tatăl fetei şi mi-a spus că nu au 

primit niciun răspuns.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Clubul Sportiv trebuia să facă corespondenţă sau să ne explice şi 

nouă, Consiliului Local, având în vedere că adresa este adresată nouă, iar Clubul Sportiv se află în subordinea 

Consiliului Local.  

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu v-am spus ce răspuns am primit. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este o relaţie de subordonare pe care trebuie să o respecte şi să şi-

o ducă la îndeplinire Clubul Sportiv. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Părinţii nu cer decât o explicaţie, să li se dea un răspuns că au făcut 

nenumărate demersuri, vedeţi că adresa este făcută în decembrie 2021, ei demersurile le-au început mai din 

spate. E deja sfârşitul lui februarie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu v-am spus răspunsul pe care l-am primit de la directorul Clubului. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Am înţeles. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O să vorbesc mâine cu directorul să vedem de ce nu a făcut 

corespondenţă, dacă aşa este cum spuneţi dumneavoastră. Informaţia mea este că a făcut corespondenţă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Trebuie să facă cu noi, in primul rând, pentru că nouă ne-a fost 

adresată petiţia, domnul Păun. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: A fost o petiţie şi pentru Consiliu şi pentru Club. 



6 
 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Cu acelaşi conţinut. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cu acelaşi conţinut, da. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cu acelaşi conţinut şi noi trebuie să dăm un răspuns. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dacă ar putea să gestioneze Clubul Sportiv această neclaritate, 

nemulţumire a părinţilor şi a fetei, implicit, ar fi de bun augur, să o gestioneze la nivel de Club Sportiv. Acolo 

cred că s-ar şi închide povestea asta. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O motivaţie că a fost exclusă fata din lot probabil că la Club există, 

antrenorul a hotărât. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Antrenorul ce spune? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Are un singur mesaj, i-a trimis seara mesaj în care îi spune că 

începând din momentul de faţă încheiem colaborarea, fără nicio explicaţie. După ani de zile de sport şi, repet, 

era şi căpitanul echipei, adică nu era un jucător fără talent. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Poţi să fii căpitan şi să ai performanţe sportive limitate. Eu nu ştiu despre 

ce e vorba, poate copilul este foarte bun. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Ani de zile să o ţii căpitan de echipa şi deodată nu mai e bună. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Tocmai de aceea trebuie să cunoaştem ca noi să dăm răspunsul. 

Dl. consilier Anton Marian-Valentin: Eu am înţeles că a fost reprimită la echipă şi s-a schimbat 

postul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Acum 2-3 zile m-a sunat tatăl fetei. Chiar a spus că nu a primit 

răspuns la nicio adresă. 

Dl. consilier Anton Marian-Valentin: Din ce ştiu eu, a fost reprimită la echipă şi s-a schimbat postul 

şi totul ar fi ok. Asta ştiu eu, neoficial. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Au venit şi în audienţă, inclusiv la mine. Şi nu am încă un 

răspuns. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: E un copil care e traumatizat, vă daţi seama. Face sport de atâţia ani şi 

deodată să îi tai aripile. 

Dl. consilier Anton Marian-Valentin: Dacă e şi de calitate... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: E vorba de acel copil. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: De ce nu v-aţi dus direct cu ea la Club? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: De ce nu s-a dat răspuns solicitării părinţilor? 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Era mai simplu. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Era cel mai simplu Clubul Sportiv să colaboreze cu Consiliul 

Local în subordinea căruia se află. Văd că domnul de la Clubul Sportiv are în continuare aceleaşi practici, nu 

ştiu pâna când, dar probabil undeva se vor opri. Vom vedea când şi cum. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dacă se implică domnul Păun, ar fi mai indicat, să îi puneţi faţă în 

faţa, să discutati cu ei la nivel de Club. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O să am o discuţie cu domnul director mâine să vedem dacă lucrurile 

aşa stau, că nu au făcut corespondenţă cu părinţii. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vineri sau sâmbătă m-a sunat tatăl fetei. Nu cred că se întâmpla în 

weekend să se rezolve problema. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Se va lua legătura cu părinţii şi cu directorul Clubului şi să sperăm că se 

va rezolva problema aceasta. 

Dl. consilier Sali Sabri: Mai am o problemă la diverse. Am vorbit personal cu domnul Păun şi încă nu 

s-a rezolvat problema. La coborâre, mai sus pe Decebal, faţă în faţă cu Biserica Baptistă şi parc, locul acela de 

parcare este blocat acolo în continuare. Am vorbit cu câţiva agenţi de la Poliţia Locală şi dânşii au spus că aşa 

au primit ordin, aşa fac. Dar acolo e o problemă foarte serioasă, în sensul că dacă noi parcăm acolo, într-

adevăr nu văd cei care vin de sus.  

Dna. preşedinte de şedinţa: Nu e vizibilitate, aşa e. 

Dl. consilier Sali Sabri: In schimb noi când avem activităţi acolo, domnul Denis ştie că suntem 

vecini,mai ales duminica, când vin oamenii la biserica, vin 50 de maşini, nu avem unde să parcăm, parcăm pe 

pista de biciclete, pe peste tot. O grămadă de oameni şi chiar şi musafiri care ne vizitează din alte oraşe, şi-au 
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luat amendă de la Poliţia Locală pentru că au parcat pe pista de biciclete, dar nu au unde să parcheze. In toată 

zona ai nu au unde să parcheze. Vă rog frumos, vorbiţi cu domnii de la Politia Locală ca măcar duminica să ne 

dea voie să parcăm pe partea stângă, ca să nu ne mai luăm amenzi. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Nici duminica nu avem viziblitate dacă e să o luăm aşa. 

Dl. consilier Sali Sabri: Să nu ne amendeze măcar. 

Dna. preşedinte de şedinţa: Noi toţi vrem să parcăm aproape, în buza unde avem treabă, noi nu 

suntem obişnuiţi să parcăm pe o stradă colaterală şi să mergem şi pe jos. Nu putem să parcăm toţi acolo. 

Dl. consilier Sali Sabri: Ceea ce spuneţi dumneavoastră are logică, dar nu şi pentru cazul nostru, 

credeţi-mă. Eu personal când vin, parchez tocmai pe str. Tineretului şi apoi merg pe jos, nu am nicio 

problemă. Nu avem pur şi simplu unde să parcăm, iar noi avem acolo activităţi zilnic, sunt oameni, enoriaşi 

din biserică care şi-au luat amendă pentru că au parcat pe pista de biciclete. Vin oameni care ne distribuie 

pâine în fiecare zi, ce să facă oamenii ăia? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Discuţia asta am avut-o şi în particular şi ştiţi că am vorbit cu domnul 

director de la Poliţia Locală şi am transmis rugămintea ca măcar pentru duminică, când aveţi activitate aşa de 

mare... 

Dl. consilier Sali Sabri: Dar nu s-a rezolvat nimic. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O să reiau discuţia. Stiţi că am făcut-o atunci, am avut discuţia asta 

prin noiembrie, astă-toamnă. 

Dl. consilier Sali Sabri: Tocmai de aceea am revenit că nu s-a rezolvat nimic. Chiar vă rog să vorbiţi 

măcar duminica să ne lase să parcăm acolo, că nu avem unde. Parcăm pe trotuar, blocăm accesul oamenilor, 

nu e normal. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Acum vă spun răspunsul pe care mi l-a dat atunci şi cu privire la 

sancţiuni. Mi-a spus că acolo nu a amendat niciodată pe nimeni. 

Dl. consilier Sali Sabri: Eu vă aduc amenzi, nu vă mint. Vă aduc oameni care şi-au luat amendă de 

acolo. Chiar în urmă cu 5-6 săptămâni, nişte prieteni din Deva au venit acolo cu nişte ajutoare pe care le-au 

lasat la biserică, au stat vreo 2 ore cu maşina şi, după ce au ajuns la Deva, au primit amenda. 

Preşedintele de şedinţă desemnat, doamna Daniel Daniela declară închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 28.02.2022. 
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